
Türkiye Atletizm Şampiyonası
Finallerine gidecekler

Osmaniye’nin Kadirli ilçe-
sinde Şehit İbrahim Aşkın

Ortaokulu Atletizm takımı, grup
müsabakalarında üçüncü olarak
Türkiye şampiyonası finallerine
yükseldi. � Sayfa 5’te...

Osmaniye İl Sağlık Müdür-
lüğü ve bağlı birimlerde

görev yapan personele, 2025 Yılı
Hizmet İçi Eğitim Planları kapsa-
mında narkotik suçlarla müca-
dele konusunda bilinçlendirme
eğitimi verildi. � Sayfa 2’te

Osmaniye’nin Kadirli ilçe
Kaymakamı Erdinç Dolu,

Engelsiz Yaşam Merkezini ziya-
ret e�i. � Sayfa 2’de...

Milet Bahçesi Sosyal Tesisleri açıldı

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”
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Osmaniye Belediyesi tarafından Millet Bahçesi’nde bulunan Sosyal Tesiste
kahvaltı şöleni düzenlendi. Yaklaşık 90 çeşit açık büfe kahvaltı sunumunun

yapıldığı tesiste vatandaşlar yapay göl manzarası eşliğinde unutulmaz kahvaltı
keyfi yaşadı. Dr. Turgay Uzun ile birlikte ‘Osmaniye Belediyesi Millet Bahçesi Sos-
yal Tesisi’nde vatandaşlarla birlikte kahvaltı yaptı. Salonda kahvaltı yapan çocuk-
lar ve vatandaşlarla da sohbet eden Başkan Çenet, ‘Osmaniye Belediyesi Millet
Bahçesi Sosyal Tesisi’nin hayırlı olması dileklerinde bulundu. Konuyla ilgili yapı-
lan açıklamada, “Hafta sonları 10.00 ila 13.00 saatleri arasında sizler de kahvaltı
keyfinizi ‘Osmaniye Belediyesi Millet Bahçesi Sosyal Tesisi’nde yaşamak isterseniz
0542 846 4780 ve 0542 430 0080 rezervasyon numaralarından yerinizi ayırtabilirsi-
niz.Ayrıca ‘Osmaniye BelediyesiMillet Bahçesi Sosyal Tesisi’nde çıkan günlükme-
nüleri “Osmaniye Belediyesi Sosyal Tesisleri” sosyal medya hesaplarından takip
edebilirsiniz” ifadelerine yer verildi. � Sayfa 3’te...

Kaymakam Dolu, Engelsiz
Yaşam Merkezini ziyaret etti

Osmaniye’de Gençlik ve Spor İl
Müdürlüğü tarafından düzenle-

nen Okul Sporları Flor CurlingMüsa-
bakaları tamamlandı.
Çok Amaçlı Spor Salonu’nda 3 gün
devam eden il birinciliği müsabakala-
rına, 5 takım 40 sporcuyla katıldı.Mü-
sabakalar sonucunda erkekler
kategorisi Samet Aybaba Spor Lisesi
birinci, Necip Fazıl Anadolu Lisesi
ikinci, Farabi Anadolu Lisesi üçüncü,
Fen Lisesi dördüncü oldu.Kızlar kate-
gorisi Samet Aybaba Spor Lisesi bi-

rinci, FarabiAnadolu Lisesi ikinci, Fen
Lisesi üçüncü, Sosyal Bilimler Lisesi
dördüncü oldu.Gençler karma kate-
goride ise Farabi Anadolu Lisesi bi-
rinci, SametAybaba Spor Lisesi ikinci,
Sosyal Bilimler Lisesi üçüncü ve Fen
Lisesi dördüncü oldu.
Genç erkeklerde Samet Aybaba Spor
Lisesi ve Necip Fazıl Anadolu Lisesi,
Genç kızlar ve karma kategorilerinde
ise Samet Aybaba Spor Lisesi ve Fa-
rabi Anadolu Lisesi Bölge yarışmala-
rına katılacağı belirtildi.

Okul Sporları Flor Curling Müsabakaları Tamamlandı

Hizmet içi eğitim
semineri düzenlendi

Beycioğlu Ala Ağa
Caddesi asfalt yola
kavuştu

Osmaniye Belediyesi tarafın-
dan başlatılan bitümlü sıcak

asfalt döküm çalışmaları kapsa-
mında yenilenen çehresine kavu-
şan Beycioğlu Ali Ağa Caddesi
düzenlenen açılış törenin ardından
vatandaşların hizmetine sunuldu.

� Sayfa 2’te...

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, Cumhuriyet Mahallesi’nde faaliyet göstermeye başlayan "Üre-
ten Ev Hanımları Pazarı"nın açılışına katıldı. Vali Yılmaz, açılışın ardından pazar esnafını ziyaret

ederek ürünler hakkında bilgi aldı ve hayırlı, bol kazançlar temennisinde bulundu. Osmaniye’de kadın-
ların ekonomik hayata daha fazla katılım sağlaması için benzer projelerin desteklenmeye devam edeceği
belirtildi. � Sayfa 3’te...

Üreten Ev Hanımları Pazarı açıldı

Kaynak: GSİM
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Osmaniye İl Sağ-
lık Müdürlüğü ve
bağlı birimlerde

görev yapan perso-
nele, 2025 Yılı Hiz-
met İçi Eğitim

Planları kapsamında
narkotik suçlarla
mücadele konu-

sunda bilinçlen-
dirme eğitimi ve-
rildi.

İl Sağlık Müdür-
lüğü Toplantı Salo-
n u ’ n d a
gerçekleştirilen eği-
timde, İl Emniyet
Müdürlüğü’nde gö-
revli ve Narko Reh-
ber eğitimi almış
Polis Memuru Fatih
Yıldız ve Esma Ka-
raman Kütük, katı-
lımcılara önemli

bilgiler aktardı.
Eğitimde, bağım-

lılıkla mücadelede
büyük önem taşıyan
“En İyi Narkotik Po-
lisi Anne” projesi,
uyuşturucuyla mü-
cadelede vatandaş-
ların ihbar
mekanizmasını güç-
lendiren “UYUMA”
uygulaması ve nar-
kotik risk analiz sis-
temi “NARVAS”
hakkında bilgilen-

dirme yapıldı.
Sağlık çalışanla-

rının bağımlılıkla
mücadelede farkın-
dalığını artırmayı
amaçlayan eğitim
programı, katılımcı-
lardan yoğun ilgi
gördü.

Yetkililer, benzer
bilinçlendirme çalış-
malarının farklı ku-
rumlarda da devam
edeceğini belir�i.

M.Ali Ulugöl

Osmaniye Bele-
diyesi tarafından
başlatılan bitümlü
sıcak asfalt döküm
çalışmaları kapsa-
mında yenilenen
çehresine kavuşan
Beycioğlu Ali Ağa
Caddesi düzenle-
nen açılış törenin
ardından vatandaş-
ların hizmetine su-
nuldu.

Osmaniye Bele-
diyesi Fen İşleri
Müdürlüğü’nce alt
yapı çalışmalarının
tamamlandığı ana
arter sokak ve cad-
delerde başlatılan
asfalt yol seferber-
liği kapsamında
Beycioğlu Ali Ağa
Caddesi’nde başla-
tılan bitümlü sıcak
asfalt serim çalış-
maları tamamlandı.
Zemin düzenleme-

siyle birlikte engelli
vatandaşlar ında
unutulmadan mo-
dern düzeyde geniş
kaldırımların inşa
edildiği cadde ku-
sursuz asfalt işçili-
ğinin ardından
yenilenen yüzüne
kavuştu. Sokağın
trafik akışını sağla-
yan sarı çizgilerin
de çekilmesiyle göz
alıcı güzelliğe bürü-
nen cadde Park ve
Bahçeler Müdürlü-
ğü’nce yapılan pey-
zaj çalışmalarıyla
da daha estetik hale
geldi. Köyleri kent
merkezine bağlayıcı
kapı görevini de
üstlenen Beycioğlu
Ali Ağa Caddesi
yeni haliyle sürücü-
lere modern kaldı-
rımlarıyla yayalara
keyif verecek. Ay-

rıca daha temiz ve
ferah ferah görünü-
müyle de mahalle
sakinlerinin yü-
zünü güldürecek.
“1.4 KİLOMET-
RELİK GÜZEL

BİR YOL YAPTIK”
Konuşmasında

“Hamdolsun yapa
yapa da yara yara
da gidiyoruz” diye-
rek durmadan çalı-
şacaklarını işaret
eden Belediye Baş-
kanı İbrahim Çenet,
“Pazartesi deyince
herkesin üzerine bir
miskinlik çöker.
Durmuş olan bir
saati çalıştırmak
gibi insanı yorar.
Biz hamdolsun Os-
m a n i y e ’ m i z d e
güzel işlere imza
atarak pazartesi
günlerini adeta bir
bayram havasınsa

çevirerek işimize
başlıyoruz. Daha
yeni Ahmet Yesevi
Caddemizi açmış-
tık. Hemen aka-
binde de Beycioğlu
Ali Ağa Caddemizi
yani meşhur Çiftlik
Yolumuzu açıyo-
ruz. 1.4 kilometrelik
güzel bir yol yaptık.
3 bin 600 ton freze
kazısı yaptık. Asfal-
tın üzerine asfalt ol-
mayacağı için bu
kazıları yaptık.
Çünkü biz dedik ki
Osmaniye’mizi Ka-
ratepe Kilimi gibi
yollarla buluştura-
cağız. Yaklaşık 2 bin
ton zemin mekanik
serimi yaptık. 6 bin
adet bordür, 7 bin
adet engelli karosu
döşedik. 5 bin 600
metrekare kaldırım
inşası yaptık. 3 bin

900 ton da bitümlü
sıcak karışımla gör-
müş olduğumuz
halımız serdik. Al-
lah’a hamdolsun.
Herkes başkanımız
yaptı dese de arka-
daşlar bu bir ekip
işidir. Biz lokomotif
olduk. Biz dedik ki
bu işi şöyle şöyle
şöyle yapacağız
dedik. Hamdolsun
yapa yapa da yara
yara da gidiyoruz.”
diye konuştu.

BAŞKAN
ÇENET VE DA-
VETLİLERDEN
HAYIRLI OLSUN
YÜRÜYÜŞÜ
Kurdele kesimi-

nin ardından Bele-
diye Başkanı
İbrahim Çenet, pro-
tokol üyeleri ve va-
t a n d a ş l a r ı n
katılımıyla ‘Hayırlı

Olsun’ yürüyüşü
gerçekleştirdi. Yü-
rüyüş esnasında ya-
pılan çalışmalar
hakkında yerinde
bilgiler de veren
Başkan Çenet, esnaf
ve vatandaşları se-
lamlayarak yolun
hayırlı olması te-
mennilerinde bu-
lundu. Hayırlı
olsun yürüyüşünün
sonunda Türki-
ye'nin yerli ve milli
otomobili Togg'un
d i r e k s i y o n u n a
geçen Başkan İbra-
him

Çenet, “Osmani-
ye’mizin yolları her
daim açık olsun”
diyerek Beycioğlu
Ali Ağa Cadde-
si’nde test sürüşü
gerçekleştirdi.

Osmaniye
Belediyesi

Osmaniye’nin
Kadirli ilçe Kayma-
kamı Erdinç Dolu,
Engelsiz Yaşam
Merkezini ziyaret
e�i.

Dolu, yaşam
merkezi sakinleriyle

sohbet ederek hal
hatırlarını sordu.

K a y m a k a m
Dolu, vatandaşların
yaşam kalitesi artır-
mak ve toplumsal
farkındalığı güçlen-
dirmek için yapılan

çalışmalarla ilgili
Merkez Müdür V.
Havva Demir
Mor’dan bilgiler
aldı.

Merkezde kalan
engelli vatandaş-
larla sohbet ederek

onların talep ve
önerilerini dinleyen
Kaymakam Dolu,
çalışanlarla da soh-
bet e�i.

Engelsiz Yaşam
Merkezi Müdür V.
Havva Demir Mor
ve kuruluş sakinleri
de ziyare�en duy-
dukları memnuni-
yeti dile getirerek
Kaymakam Erdinç
Dolu’ya teşekkür
e�i.

Ziyare�e, Kay-
makam Refiki Enes
Arabacı da yer aldı.

Kaynak:İlçe
Kaymakamlığı

Beycioğlu Ala Ağa Caddesi asfalt yola kavuştu

Kaymakam Dolu, Engelsiz Yaşam Merkezini ziyaret etti

Isparta İl Emniyet Müdür-
lüğü ekiplerince dün bir saat
içerisinde gerçekleştirilen uy-
gulamada 148 şahıs ve 85 araç
kontrol edildi, 10 sürücüye
idari para cezası uygulandı.

Isparta İl Emniyet Müdür-
lüğü ekipleri tarafından Batı-

kent Mahallesi'nde narkotik
ve trafik uygulaması gerçek-
leştirildi. Dün saat 21.00-22.00
arasında yapılan denetim-
lerde, toplam 148 şahıs ve 85
araç kontrol edildi. Denetim-
ler sonucunda 10 sürücüye
idari para cezası uygulandı.

Narkotik ve trafik denetimi:
10 sürücüye idari para cezası

Hizmet içi eğitim semineri düzenlendi

Osmaniye’nin
Cumhuriyet Mahal-
lesi’nde hizmet vere-
cek olan Salon
Gülşah Bayan Kua-
för Salonu, görkemli
bir açılış töreniyle
kapılarını müşterile-
rine açtı.

Geniş Katılımla
Açılış Gerçekleşti
Cumhuriyet Ma-

hallesi Kazım Kara-
bekir Caddesi 1536
Sokak A-101 Arka-
sında bulunan Taş
Apartmanı No:93/1
(Çörtük Kavşağı ci-
varı) bulunan kuaför

salonunun açılış tö-
renine Cumhuriyet
Mahallesi Muhtarı
Hüsne Çapar, Os-
maniye Belediye
Başkanı İbrahim Çe-
net’in eşi EbruÇenet
ve çok sayıda vatan-
daş katıldı.

Kadınlara Özel
Hizmet

Modern tasarımı
ve sunduğu hizmet-
lerle dikkat çeken
SalonGülşah, kadın-
lara yönelik saç tasa-
rımı, kesim,
renklendirme ve
bakım uygulamala-

rıyla Osmaniye’de
güzellik sektörüne
yeni bir soluk getir-
meyi hedefliyor.

İşletme Sahibi
Gülşah Çiftçi’den

Teşekkür
Açılışta konuşan

işletme sahibi Gül-
şah Çiftçi, kendisini
bu özel gününde
yalnız bırakmayan
tüm katılımcılara te-
şekkür ederek, “Ka-
dınlara en iyi
hizmeti sunmak için
yola çıktık. Güzelli-
ğine önem veren
herkesi salonumuza

bekliyoruz” dedi.
Açılışın ardından

misafirlere çeşitli ik-

ramlar sunulurken,
davetliler yeni işlet-
meyi gezerek hayırlı

olsun dileklerinde
bulundu.

Haber Bülteni

Salon Gülşah Bayan Kuaför salonu açıldı

Biruni Üniversitesi Tıp Fa-
kültesi Hastanesi Nöroloji
Uzmanı Prof. Dr. Talip Asil,
ciddi işitme kaybı yaşayan ki-
şilerin demans geliştirme ola-
sılığının beş kat daha yüksek
olduğunu belirterek, erken
teşhisin ve önleyici adımların
önemine dikkati çekti.

Hastaneden yapılan açık-
lamada görüşlerine yer veri-
len Prof.Dr. Talip Asil, son
yıllarda yapılan bilimsel araş-
tırmalara göre, işitme kaybı-
nın sadece duyma yetisiyle
sınırlı bir sorun olmadığını,
aynı zamanda demans riskini
de önemli ölçüde artırdığını
belir�i.

Asil, işitme kaybıyla biliş-
sel gerileme arasındaki bağ-
lantıya işaret ederek, erken
teşhisin ve önleyici adımların
önemini vurguladı.

Johns Hopkins Üniversi-
tesi tarafından yapılan araş-
tırmaya atıfta bulunan Asil,
"Yapılan araştırmada hafif
işitme kaybının demans ris-
kini iki katına çıkardığını,
orta düzeydeki kaybın riski
üç katına çıkardığını ve ciddi
işitme kaybı yaşayan kişilerin
demans geliştirme olasılığı-
nın beş kat daha yüksek ol-
duğunu bulmuşlardır."
ifadelerini kullandı.

Asil, işitme
kaybının bilişsel
f onk s i yon l a r
üzerindeki etki-
sine değinene-
rek, çevredeki
konuşmaları an-
lamakta zorla-
nan bireylerin
daha fazla biliş-
sel çaba harcadı-
ğını, bunun da
beyin üzerin-
deki yükü artı-
rarak diğer
bilişsel işlevleri
olumsuz etkile-
diğini kayde�i.

İşitsel korteksin kullanıl-
madığında küçüldüğünü ve
bu durumun hafıza, dikkat
ve öğrenme yeteneklerini za-
yıfla�ığını kaydeden Asil,
sosyal izolasyonun da de-
mans riskini artıran önemli
bir faktör olduğuna işaret e�i.

Asil, işitme kaybı tespit
edildiğinde vakit kaybetme-
den gerekli önlemlerin alın-
ması gerektiğini belirterek,
"Özellikle 40 yaş ve üzeri bi-
reylerin düzenli işitme testle-
rinden geçmesi büyük önem
taşıyor. İşitme cihazları beyin
fonksiyonlarını koruma açı-
sından kritik bir rol oynuyor.
İşitme kaybına rağmen sosyal
etkileşimi sürdürmek de zi-
hinsel sağlığı koruma açısın-
dan önemli." görüşünü
bildirdi.

Sağlıklı beslenme, düzenli
egzersiz ve beyin egzersizle-
rinin hem işitme sağlığı hem
de bilişsel fonksiyonlar üze-
rinde olumlu etkileri oldu-
ğunu vurgulayan Asil,
"İşitme sağlığımızı koruyarak
beynimizi de koruyoruz.
Erken önlem almak, yaşlılık
döneminde karşılaşılabilecek
bilişsel sorunları önlemede
büyük fark yaratıyor." açıkla-
masında bulundu.

Kaynak: AA

ileri derece işitme kaybı
demans riskini artırıyor
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Marmara Denizi Eylem
Planı kapsamında, Marmara
Denizi'ndeki kirliliğin önlen-
mesine yönelik Bursa Karaca-
bey Çapraz Çayı'nda
oluşturulması planlanan
"yüzer bitki adaları" için iş-
birliği protokolü imzalandı.

Marmara Denizi'ndemey-
dana gelen müsilajı önlemek
amacıyla 2021'de Bursa Ulu-
dağ Üniversitesi (BUÜ) Öğre-
tim Üyesi Doç. Dr. Ayşegül
Akpınar'ın yürütücülü-
ğünde, Prof. Dr. Asuman
Cansel ve Prof. Dr. Bülent Ba-
rış'ın danışman olarak yer al-
dığı TÜBİTAK-1001 projesi,
bakanlık, sanayi ve üniversite
işbirliğinde hayata geçirile-
cek.

Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığı, BUÜ ve
Demirtaş Organize Sanayi
(DOSAB) arasında imzalanan
işbirliği protokol töreninde
konuşan Çevre, Şehircilik ve
İklim Değişikliği Bakanlığı
Çevre Yönetimi Genel Mü-
dürü Fatih Turan, Nilüfer
Çapraz Çayı ve Nilüfer Ça-
yı'ndan Marmara Denizi'ne
uzanan kirliliğin azaltılma-
sıyla ilgili bakanlık olarak
yoğun mesai harcadıklarını
söyledi.

Turan, Marmara Deni-
zi'nde yaşananmüsilaj sonra-
sında 6 Haziran 2021'de
yayınlanan Marmara Denizi
Eylem Planı'ndaki maddeler-
den birinin de denize bağla-
nan dere, çaylar, akarsular
üzerinde yayılı ve noktasal
kirliğin önlenmesi adına eko-
lojik uygulamaların yapıl-
ması kararı olduğunu
vurguladı.

Bu kapsamda BUÜ Öğre-
tim Üyesi Doç. Dr. Ayşegül
Akpınar'ın yürütücülüğün-
deki projenin olumlu sonuç-
landığını ve çalışmanın
gerçekleştirilmesi adına ba-
kanlık, sanayi ve üniversite
işbirliğinde bulunduklarını
aktaran Turan, şunları kay-
de�i:

"Marmara Denizi'ne bağ-
lanan akarsular üzerinde de-
nize ulaşmadan bu

kirliliklerin kaynağında eko-
lojik, doğal, bitkisel yöntem-
lerle azaltılmasına yönelik bir
işbirliği projesi. Bu çalışma-
nın sonuçlarına göre biz
bunu Marmara Denizi'ne
bağlanan tüm akarsular üze-
rinde uygulamayı hedefliyo-
ruz."

BUÜ Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. İrfan Kırıştıoğlu, bi-
limsel değerlendirme ve uy-
gulamaları yürüteceklerini,
sonuçların akademik değer-
lendirilmesini yapacaklarını
anla�ı.

DOSAB Yönetim Kurulu
Başkanı Levent Eski, bu işbir-
liğinin paydaşı olmaktan
büyük mutluluk ve gurur
duyduklarını dile getirdi.

Projenin yürütücülüğünü
üstlenen BUÜ Teknik Bilim-
ler Meslek Yüksekokulu Park
ve Bahçe Bitkileri Bölümü
Öğretim Üyesi Doç. Dr. Ay-
şegül Akpınar, bu çalışmayla
Marmara Denizi'ne açılan
kirlilikte ve müsilajda önemli
bir faktör olan azot ile fosfor
yükünü gidermeyi amaçla-
dıklarını dile getirdi.

Ekolojik bitkilerin kulla-
nıldığı yüzer bitki adalarıyla
bu problemin çözülebilece-
ğini vurgulayan Akpınar,
şöyle konuştu:

"Bu bitkileri seçerken ön-
celikle alanın kirlilik potansi-
yeliyle ilgili bir belirleme
yapıyoruz. Buna bağlı olarak
da bu kirlilikleri bertaraf ede-
bilecek bitkilerin seçimini
yapmamız ve plantasyonu
buna göre uygulamamız ol-
dukça önem teşkil ediyor.
Eğer yanlış bitki seçerseniz,
istilacı türleri alanda tutarsa-
nız maalesef ekolojiyi ya da
biyoçeşitliliği daha da kötü
hale getirebilirsiniz. Bunun
gerçekten iyi araştırılarak ve
kirleticinin iyi belirlenerek
anlamlı hale getirilmesi gere-
kiyor."

Akpınar, başarıyla sonuç-
lanan ve hayata geçirilecek
projenin ilk adımında yakla-
şık 1000 adalık plantasyon
kurulacağını sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

Deniz kirliliği önlemek için "yüzer
bitki adaları" oluşturulacak

Isparta'nın Kovada Gölü
Milli Park Şefliği sorumluluk
sahasında yapılan av koruma
denetimlerinde 18 avcı kont-
rol edildi. Avlanması yasak
olan keklik avlayan bir avcıya
idari yaptırım uygulanırken,
ayrıca tazminat cezası verildi.

Isparta’nın Kovada Gölü
Milli Park Şefliği sorumluluk
sahasında hafta sonu gerçek-
leştirilen Av Koruma ve
Kontrol Denetimleri kapsa-
mında 18 avcı denetlendi. Ya-
pılan kontrollerde, bir

avcının avlanması yasak olan
keklik avladığı tespit edildi.
Doğa Koruma ve Milli Park-
lar (DKMP) yetkilileri, bu av-
cıya idari yaptırım
uygularken, aynı zamanda
bu sezon avlanması yasak
olan kekliği avladığı belirle-
nen avcıya da tazminat cezası
verildi. Yetkililer, doğanın
korunması ve kaçak avcılığın
önlenmesi amacıyla denetim-
lerin aralıksız süreceğini vur-
guladı.

Kaynak: İHA

Kaçak keklik avladığı
tespit edilen avcıya ceza

Osmaniye Kor-
kut Ata Üniversitesi
(OKÜ) öğrenci top-
lulukları, Üniversite
Öğrenci Topluluk-
ları İş Birliği ve Des-
tek Programı
(ÜNİDES) kapsa-
mında önemli bir
başarıya imza a�ı.

Türkiye gene-
linde desteklenen
701 proje arasına 11
proje ile girmeyi ba-
şaranOKÜ’lü öğren-
ciler, Ankara’da
düzenlenen ÜNİ-
DES 2. Dönem Öğ-
renci Topluluk
Temsilcileri Buluş-
ması’na katıldı.

Gençlik ve Spor
Bakanı Osman
Aşkın Bak’ın da teş-
rif e�iği etkinlik,
Gençlik ve Spor Ba-
kanlığı Konferans
Salonu’nda gerçek-
leştirildi.

ÜNİDES progra-
mının gençler tara-

fından büyük ilgi
gördüğünü belirten
Bakan Bak, “Bu
dönem 998 proje
başvurusu yapıldı.
Yapılan değerlen-
dirme sonucunda
701 proje destek al-
maya hak kazandı.
Üniversite öğrencile-
rimizin sosyal proje-
lere yönelmesi ve
toplumsal fayda
sağlayan çalışma-
larda yer alması biz-
leri mutlu ediyor”
dedi.

OKÜ 11 Proje
ile DestekAlmaya
Hak Kazandı
Etkinlik boyunca

öğrenci toplulukları,
ÜNİDES programı-
nın içeriği hakkında
detaylı bilgiler alır-
ken, diğer üniversi-
telerin projeleriyle
de fikir alışverişinde
bulundu. OKÜ’lü
öğrenciler, buluşma
sonunda Gençlik ve

Spor Bakanı Osman
Aşkın Bak ile hatıra
fotoğrafı çektirdi.

İşte ÜNİDES
programı kapsa-
mında destek al-
maya hak kazanan
OKÜ öğrenci toplu-
luklarının projeleri:

Oyuncak Şenliği
(OKÜ Genç-İz Ku-
lübü)

Engel-Siz Yete-
nekler Festivali (En-
g e l s i z - F e s t )
(Engel-Siz Gelecek
Kulübü)

Üniversiteliler
İçin Yazılım Geliş-
tirme Projesi: Kod-
lama Kampüsü
(Anka Teknoloji Ku-
lübü)Tekno Kızlarla
Bilinçli Geleceğe
(OKÜ YBS Kulübü)

Sporla Tanış,
Sağlıklı Yaşa (Spor
ve Sağlıklı Yaşam
Kulübü)

Korkmuyorum
Biliyorum Ben de
Büyüyorum (Ebelik
Kulübü)

Geleceğin Rüz-

garı (Teknofest Top-
luluğu)

Kampüste E-
Spor Akademisi (E-
Spor Kulübü)

Bulanık Hakikat
(Genç Yeşilay Ku-
lübü)

Harita Haya�ır
(OsmanlıMedeniyet
Kulübü)

Miniklere Büyük
Adımlar: Her Çocuk
İçin Sağlıklı Bes-
lenme Eğitimi Sefer-
berliği (Beslenme ve
Sağlıklı Yaşam Ku-

lübü)
OKÜöğrencileri-

nin elde e�iği bu ba-
şarı, üniversitenin
sosyal projelere ver-
diği önemi bir kez
daha gözler önüne
serdi. Öğrenci toplu-
lukları, aldıkları des-
tekle projelerini
hayata geçirerek
topluma katkı sun-
mayı ve farkındalık
yaratmayı hedefli-
yor.

Gonca Deniz
Karaçam

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
Cumhuriyet Mahal-
lesi’nde faaliyet
göstermeye başla-
yan "Üreten Ev Ha-
nımları Pazarı"nın

açılışına katıldı.
Kadın girişimci-

liğini desteklemek
amacıyla kurulan
pazarın açılışına,
Vali Yılmaz’ın yanı
sıra protokol üyeleri

ve vatandaşlar da
yoğun ilgi gösterdi.

Açılış kurdele-
sini kesen Vali Yıl-
maz, "Kadın eli
değdiğinde en
güzel işler ortaya

çıkar. Burada emek
veren tüm hanım-
efendileri tebrik
ediyorum. Bereketli
kazançlar diliyo-
rum" ifadelerini
kullandı.Vali Yıl-
maz, açılışın ardın-
dan pazar esnafını
ziyaret ederek
ürünler hakkında
bilgi aldı ve hayırlı,
bol kazançlar te-
mennisinde bu-
lundu. Osmaniye’de
kadınların ekono-
mik hayata daha
fazla katılım sağla-
ması için benzer
projelerin destek-
lenmeye devam
edeceği belirtildi.

Kaynak: Valilik

Adana'nın Çu-
kurova ilçesinde, 6
Şubat 2023'teki
depremlerde ağır
hasar alan bina
kontrollü şekilde
yıkıldı.

Kahramanma-
raş merkezli dep-
remler sonrası ağır

hasarlı olduğu tes-
pit edilen Harman
Apartmanı için
yıkım kararı alındı.

Ekipler, yıkım
için bina çevre-
sinde önlem alarak
çalışmalara baş-
ladı. Kontrollü şe-
kilde binanın

yıkılmasının ardın-
dan çevreye yoğun
toz dumanı yük-
seldi.

Binanın bir
anda yıkılması, bir
vatandaşın cep te-
lefonu kamerasıyla
görüntülendi.

Kaynak: İHA

Ağır hasarlı bina kontrollü yıkıldı

Osmaniye Bele-
diyesi tarafından
Millet Bahçesi’nde
bulunan Sosyal Te-
siste kahvaltı şöleni
düzenlendi.

Yaklaşık 90 çeşit
açık büfe kahvaltı
sunumunun yapıl-
dığı tesiste vatandaş-
lar yapay göl
manzarası eşliğinde
unutulmaz kahvaltı
keyfi yaşadı.

Çevre Şehircilik
ve İklim Değişikliği
Bakanlığı’nca ya-

pımı tamamlandık-
tan sonra Osmaniye
Belediyesi’ne devre-
dilen Millet Bahçesi
çocukların ve vatan-
daşların vazgeçil-
mez uğrak noktası
haline geldi. Millet
Bahçesi’nde vakit
geçirecek olan va-
tandaşlara daha iyi
hizmet verebilmek
adına açılan sıcak ve
soğuk içecek büfesi
hizmet vermeye
devam ederken Os-
maniye Belediyesi

Millet Bahçesi Sosyal
Tesisi de kısmen va-
tandaşların kullanı-
mına açıldı.
Kahvaltı şöleniyle
vatandaşların hiz-
metine açılan tesiste
yaklaşık 90 çeşit açık
büfe kahvaltı keyfi
müşterilere su-
nuldu.

Kahvaltı sofları-
nın vazgeçilmezi
olan sınırsız çayında
eşlik e�iği kahvaltı
şöleninde yapay göl
manzarası da vatan-

daşlara eşlik e�i.
Belediye Başkanı

İbrahim Çenet de
eşi Ebru Çenet ve
Osmaniye Korkut
Ata Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr.
Turgay Uzun ile bir-
likte ‘Osmaniye Be-
lediyesi Millet
Bahçesi Sosyal Tesi-
si’nde vatandaşlarla
birlikte kahvaltı
yaptı. Salonda
kahvaltı yapan ço-
cuklar ve vatandaş-
larla da sohbet eden

Başkan Çenet, ‘Os-
maniye Belediyesi
Millet Bahçesi Sos-
yal Tesisi’nin hayırlı
olması dileklerinde
bulundu.

Konuyla ilgili
yapılan açıklamada,
“Hafta sonları 10.00
ila 13.00 saatleri ara-
sında sizler de
kahvaltı keyfinizi
‘Osmaniye Beledi-
yesi Millet Bahçesi
Sosyal Tesisi’nde ya-
şamak isterseniz
0542 846 4780 ve

0542 430 0080 rezer-
vasyon numarala-
rından yerinizi
ayırtabilirsiniz.

Ayrıca ‘Osma-
niye Belediyesi Mil-
let Bahçesi Sosyal
Tesisi’nde çıkan
günlük menüleri
“Osmaniye Beledi-
yesi Sosyal Tesis-
leri” sosyal medya
hesaplarından takip
edebilirsiniz” ifade-
lerine yer verildi.

Osmaniye
Belediyesi

Üreten Ev Hanımları Pazarı açıldı

Milet Bahçesi Sosyal Tesisleri açıldı

OKÜ Öğrencilerinin ÜNİDES Programındaki başarısı
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Kocaeli'nin İzmit ilçesinde ai-
lesinden kalma müstakil evinde
yaralanan veya sakat kalan kedi-
leri misafir eden 73 yaşındaki
Nurhan Çatal, yarım asırdan
fazla süre kapısının önünden ve
sokağından eksik olmayan kedi
ve köpeklerle vakit geçirmekten
mutluluk duyuyor.

HacıhasanMahallesi'nde ren-
kli çiçeklerle gizlenmiş ahşap
yapı, yarım asrı geçkin süredir
Çatal'ın yaşam alanı olmasının
yanı sıra hayvanlara duyduğu
sevgi ve bağlılığın da sembolü
olarak dikkati çekiyor. Mahal-
lede hayvanlara duyduğu sevgi
ve şe�atiyle tanınan Çatal, so-
kakta beslediği onlarca kedi,
köpek ve evinde tedavisini üst-
lendiği kedilerle günlerini geçiri-
yor.

Sahipsiz kediler ve köpekler
için adeta sığınak olan Çatal,
günlük rutinine sokaktaki "can
dostları"nı besleyip çevreyi te-
mizleyerek başlıyor. Evden ayrıl-
masıyla kedi ve köpeklerin
kendisine eşlik e�iği Çatal,
komşu ziyaretlerinde de gi�iği
evin kapısında yatan köpekler ve
kediler sayesinde yerini belli edi-
yor.

Çatal, AAmuhabirine, 56 yıl-
dır anneannesinden kalma, Er-
meni okulundan dönüştürülmüş
evde ikamet e�iğini belirterek,
sokaktaki canlıları beslemeye ço-
cukluk yıllarında başladığını ak-
tardı.

"Hayvanlara bakıyorum,
mutlulukla severek... Tüm canlı-
ları seviyorum, çiçekleri, böcek-
leri, insanları seviyor, saygı
duyuyorum. Bunlar benim için
bir dünya." diyen Çatal, dünya-
sında kediler, köpekler, kuşlar ve
çiçekler olduğunu, onlar saye-
sinde yalnızlık hissetmediğini
dile getirdi.

Çatal, "Kedilerim, köpeklerim
var. 'Mutluluk' diyorum. Onların
mamalarını, kemiklerini, ekmek-
lerini alıyorum, besliyorum, mut-
luluk duyuyorum bu
dünyamdan. Keşke herkes yapa-
bilse. Üç günlük dünyada 'hay-
van' diyenlere, yok etmeye
uğraşanlara şaşıyorum. Bu sevgi
aileden geliyor, rahmetli annem,
kardeşlerim, hepimiz severdik.
Yani 60 seneye yakın hep bun-
larla birlikteyim. Köpeklerim so-
kakta beni yalnız bırakmaz,
gi�iğim evin kapısında yatarlar.
Komşularım benim nerede oldu-
ğumu bilirler." ifadelerini kul-
landı.

"Aç kalacaklar" endişesiyle
yatılı misafirliğe gitmiyor
Sabah kalktığında ilk önce

hayvanları beslediğini ve etrafı

temizlediğini aktaran Çatal, daha
sonra kendi işleriyle ilgilendiğini
anla�ı.

Çatal, sahipsiz hayvanları
beslediğinde çok mutlu oldu-
ğundan bahsederek, "Nereye git-
sem yanımda mutlaka mama
götürüyorum. Kuşlara ekmek,
kedilere, köpeklere mama. So-
kakta beslediklerim dışında evde
de var; kimisi motor, kimisi ara-
banın altında kalmış. Birlikte ya-
şıyoruz. Alıyorum, tedavi
e�iriyorum, belediyemiz kısırlaş-
tırmasını yapıyor, aşılarını takip
ediyor. Büyükşehir belediyemiz
her şeyini yapıyor." diye ko-
nuştu.

Sokakta hayvan beslemesine
zaman zaman olumsuz yaklaşan
komşuları bulunduğunu ancak
artık mahallelilerin de kendisine
yardımcı olduğunu aktaran
Çatal, aç kalacaklar endişesiyle
kalmak için bir yere gidemedi-
ğini kayde�i.

Çatal, ömrü ye�iği sürece
sokak hayvanlarına bakmaya
devam edeceğini belirterek, ko-
nuşmasını şöyle sürdürdü:

"Herkes birer kap su koysun,
biraz mama koysun, bakanlarla
uğraşmasınlar. Onlar bize muh-
taç. Kimisi mama koyuyor, öteki
döküyor, atıyor. Şaşırıyorum
bazı insanların kötülüklerine,
nasıl vicdan, nasıl merhamet?
Her biri birer can.

O kadar mutlu oluyorlar ki
doyunca, insanlar sevince. Bun-
lar böyle bir dünya işte, mutluluk
dünyası. Hiç yalnızlık hissetmi-
yorum.Mahallem de dostlukları-
mız da çok güzel ama eve
geldiğimde, bunlar karşımda
olunca öyle çok mutlu oluyorum
ki... Sevmeleri mutluluk verici,
onu bilen, yaşayan, seven bilir.
Doyurdun mu vicdanen mutlu
oluyorsun."

Çatal, çevresinde "kedilere,
köpeklere bakan Nurhan abla,
Nurhan teyze" olarak tanındı-
ğını, bu tür çalışmaların toplum-
sal dayanışmayı pekiştirdiğini ve
ihtiyaç duyulanmalzemelerin te-
mini konusunda yardımda bulu-
nanların olduğunu sözlerine
ekledi.

Kaynak: AA

Ailesinden gelen hayvan sevgisini,
Evinden sokağına taşıyor

Çanakkale'de yaşayan Jale Olcay, tedavi
masraflarını üstlenerek sokaktan sahiplendiği,
her birini ihtiyaçlarına göre özel mamalarla bes-
lediği 18 kedisiyle 2 katlı müstakil evini paylaşı-
yor.

Ev hanımı Jale Olcay'ın kedilerle olan dost-
luğu, 20 yıl önce İstanbul'dayken 6 yaşındaki kı-
zının istediği üzerine sokaktan sahiplendiği bir
kediyle başladı. "Minik" adını verdiği kedi, yıllar
içinde ailenin bir parçası haline geldi.

Eşinin işi dolayısıyla 2014'te Çanakkale'ye ta-
şınan Olcay, hayvanlarla vakit geçirmeyi seven
kızının getirdiği hasta ve yaralı 3 kedinin daha
bakımını üstlendi. Olcay, baktığı kedilerin sayısı
günden güne artınca komşularından gelen tep-
kiler üzerine müstakil bir eve taşındı.

Kızının, "Anne bu hasta", "Anne bu yaralı"
diyerek getirdiği kedileri veterinerde tedavi et-
tiren Olcay, kedilerin bazılarını sahiplendirdi,
sahiplendiremediği kedilere de eşi ve kızının
desteğiyle evinde baktı.

Şu an iki katlı müstakil evinin odalarını, 18
kedisine tahsis eden Olcay, ayrıca evinin bahçe-
sine koyduğu kulübelerde de sokakta yaşayan
12 kediyi besliyor.

"Sorunlar yaşıyoruz ama
sevgisi de o kadar büyük ki"

Jale Olcay, AA muhabirine, bir evde bu
kadar çok kediyle bir arada yaşamanın zorluk-
larını anla�ı.

Kedileri bırakıp ailece bir yere gidemedikle-
rini belirten Olcay, "Sayılarının
fazla olması çok büyük zorluk
yaratıyor. Hepsinin mamaları
ayrı ayrı, kimseye bırakamıyo-
ruz. Bıraktığımız zaman sorun-
lar yaşıyoruz ama sevgisi de o
kadar büyük ki." diye konuştu.

Olcay, müstakil eve kedileri
için taşındığını belirterek, "İn-
sanların kedilerden rahatsız ol-
masından dolayı ve toprakla
temas etmelerini istediğim için
bahçeli evi tercih e�ik. Etmek
zorunda kaldık, sayılar fazlalaş-
tıkça mecburen bu yola girmiş
olduk." dedi.

Bu kadar çok kediyle yaşa-
manın maddi ve manevi zorluk-
ları olduğuna da değinen Olcay,
sözlerine şöyle devam e�i:

"Bugüne kadar 150 kedi bak-
tık. Kimilerini tedavi e�irdik, sa-

hiplendirdik kimilerini sahip-
lendiremedik. Ailecek kedileri
sevdiğimiz için bu duruma gel-
miş bulunmaktayız. Sadece ev-
deki kedilerle sınırlı
kalamıyoruz. Yolda hasta veya
yaralı kedi gördüğümüzde kli-
niğe bırakmak zorunda kaldığı-
mız için maddi ve manevi
anlamda zorlanıyoruz. Sahip-
lendirmeyi çok isterim ama iyi
bakacak insanlar bulmam lazım.
Benim elimdeki grup belli yaşa
gelmiş ve belli mamalar yemek
zorundalar. Yavrular onların
mamasını yemeğe çalıştığı için
sıkıntı yaşıyorum. Diyabetik ve
gastro mamalar kullanıyoruz,
alerjisi bulunan 8-10 yaş arasın-
daki kediler için. Evimizdeki 3

ayrı odada ve salonda yaşıyor kediler."
Obez kedi Cüce'ye özel diyet

Olcay, kedilerinin hepsinin çok özel oldu-
ğunu ama travmatik bir hikayesi olan İrma'ya
daha çok ilgi duyduğunu belirterek, "Çünkü
onun acılar çektiğini düşünüyorum. Dışarıda
yediği darbe sonucu yavrularını kaybetmesi
beni etkiliyor. Onu oturduğumuz sitenin bahçe-
sinde bulduk. Kafası su kabının içine düşmüştü,
önce araba çarptığını düşündük. Daha sonra kli-
niğe götürdüğümüzde 6 yavrusunun karnında
zehirlenerek öldüğünü daha sonra da kurtların
sardığını öğrendik. Annelik duygusu da yarım
kaldı, ameliya�a beyine oksijen gitmedi, biraz
zihinsel sıkıntısı da var o yüzden onu daha özel
görüyorum." ifadesini kullandı.

Jale Olcay, diğer kedilerden korktuğu için sü-
rekli yorgan altında saklanan ve 10 kilogram
ağırlığa ulaşan obez kedisi Cüce'ye özel bir diyet
uyguladığını anla�ı.Olcay, herkese bir kedi sa-
hiplenmesi çağrısında bulunarak, "Onun duy-
gusunu Allah herkese nasip etsin isterim.
Bizimkisi biraz abartı gibi oldu ama kıyamadı-
ğımız için genelde hasta hayvanları aldık, sağ-
lıklı hayvanları almadık. Herkesin evinde bir
kedi olmalı. Onun sevgisi bambaşka." dedi.

Evlerinin bahçesinde de sahipsiz kedilere
baktığını anımsatan Olcay, evinde bakımını üst-
lendiği 5 kedi yavrusunu da sahiplendirmek is-
tediğini sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

18 kedisinin mutluluğu için
Müstakil eve taşındı
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Osmaniye İl Müftü-
lüğü tarafından her
hafta farklı bir ca-
mide düzenlenen
Sabah Namazı Bu-
luşması bu kez Hz.
Ömer Camii’nde ya-
pıldı. Programa
cami cemaati ve va-

tandaşlar yoğun ilgi
gösterdi.
Sabah namazının
Osmaniye İl Müf-
tüsü Ali Çakmak ta-
r a f ı n d a n
kıldırılmasının ar-
dından Kur’an-ı
Kerim tilaveti, zikir

ve tesbihat gerçek-
leştirildi. Namaz
sonrası Müftü Çak-
mak, cemaate yöne-
lik “İslami Yaşamak
ve GüzelAhlak” ko-
nulu bir sohbet
verdi.
Sohbetinde İslam'ın

yalnızca ibadetlerle
sınırlı kalmayıp ha-
yatın her alanında
uygulanması gerek-
tiğini vurgulayan
Çakmak, güzel ahla-
kın birMüslüman’ın
en önemli vasıfların-
dan biri olduğunu

ifade e�i. Sevgi,
saygı, hoşgörü ve
dürüstlük gibi de-
ğerlerin bireysel ve
toplumsal huzurun
temel taşları oldu-
ğunu belir�i.
Program, cemaate
yapılan ikramlar ve

edilen dualarla sona
erdi. Osmaniye İl
Müftülüğü yetkili-
leri, Sabah Namazı
Bu lu şma l a r ı n ın
farklı camilerde dü-
zenlenmeye devam
edeceğini bildirdi.
Kaynak: Müftülük

Türkiye'den bu yıl Suri-
ye'ye 400 bin tondan fazla un
ihraç edilmesi hedefleniyor.

Uluslararası Un Sanayici-
leri veHububatçılar BirliğiAv-
rasya Başkanı Eren Günhan
Ulusoy, Türkiye Un Sanayici-
leri Federasyonunca Antal-
ya'nın Belek Turizm
Merkezi'nde "Sürdürülebilir
Gelecek: İklim, Su, Tarım" ana
temasıyla düzenlenen uluslar-
arası kongrede AA muhabi-
rine açıklamalarda bulundu.

Türkiye'de 2024'ün tahıl
üretiminde verimli geçtiğini
belirtenUlusoy, Türk sanayisi-
nin son 10 yıldır olduğu gibi
2024'te de 3 milyon tonu aşan
ihracatıyla dünyanın en büyük
un tedarikçisi olduğunu söy-
ledi.

Ulusoy, iyi gelen rekolte
sonucunda hem özel sektörde
hem de Toprak Mahsulleri
Ofisi'nde önemli bir stok sevi-
yesine ulaştıklarını ifade e�i.

ErenGünhanUlusoy, Suri-
ye'de yaşanan iç savaş döne-
minde de Türkiye'nin yine
önemli bir un tedarikçisi oldu-
ğunu ancak jeopolitik durum-
lara bağlı ihracatın da

değiştiğini belir�i.
Son dönemde Türkiye'ye

yakın olan İdlib-Rakka bölge-
lerinin Türkiye'nin ihracat
alanı olduğunu dile getiren
Ulusoy, şunları kayde�i:

"Devrimden sonra Suri-
ye'nin tamamına Türkiye'den
un sevk edilmeye başlandı. Su-
riye, birkaç yıl boyunca Türki-
ye'nin önemli ve miktarlarını
ar�ırabildiği bir pazar olarak
ön plana çıkacak. Türkiye'nin
(Suriye'ye) bu yılı 400 bin
tonun üzerinde un ihracatıyla
kapatmasını bekliyoruz. 2025
yılı ihracatında 2024 rakamla-
rını geçmek için en önemli pa-
zarlardan biri Suriye olacak.
Suriye'nin yeniden yapılanma-
sında un sektörü de yer ala-
cak."
Suriye'ye 2024 yılında 326
bin ton un ihraç edilmişti
Uluslararası Un Sanayici-

leri veHububatçılar BirliğiAv-
rasya Başkanı Eren Günhan
Ulusoy, Türkiye'den Suriye'ye
2023 yılında yapılan 267 bin
tonluk un ihracatının geçen yıl
326 bin tona yükseldiğini 7 Şu-
bat'ta açıklamıştı.

Kaynak: AA

Türkiye'den Suriye'ye 400 bin
tondan fazla un ihracatı beklentisi

Osmaniye Tarım
ve Orman İl Mü-
dürlüğü, 4342 sayılı
Mera Kanunu kap-
samında, mera,
yaylak ve kışlakla-
rın bakım ve ısla-
hını sağlamak
amacıyla çalışmala-
rını sürdürüyor.

Bu kapsamda,
Osmaniye’nin Mer-

kez ilçesine bağlı
Orhaniye Köyü’nde
329 dekarlık alanda
mera ıslah çalışma-
ları gerçekleştirildi.

Tarım ve Orman
İl Müdürlüğü Şube
Müdürü Mustafa
Kemal Korkmaz ve
teknik ekip gözeti-
minde yürütülen
çalışmalara köylü-

ler, aza ve muhtar
da katılım sağladı.

Mera alanının ot
verimini artırmak,
köylülerin yeşil ve
kuru ot ihtiyacını
karşılamak ve hay-
vancılığı destekle-
mek amacıyla
gübreleme işlemleri
yapıldı.

Konuyla ilgili

açıklamalarda bulu-
nan Osmaniye
Tarım ve Orman İl
Müdürü ErdemKo-
labaş, mera ıslah ça-
l ı ş m a l a r ı n ı n
hayvancılığa büyük
katkı sağladığını
belirterek, bölge-
deki üreticilere des-
tek olmaya devam
edeceklerini ifade

e�i.
Yapılan gübre-

leme ile meradaki
ot veriminin artırıl-
masının hedeflendi-
ğini vurgulayan
Kolabaş, hayvancı-
lıkla uğraşan vatan-
daşların yem
ihtiyacını daha
kolay karşılaması-
nın amaçlandığını

dile getirdi.
Yetkililer, bu tür

çalışmaların Osma-
niye genelinde
devam edeceğini
belirterek, hayvan-
cılığın gelişimi için
üreticilere her türlü
teknik desteğin sağ-
lanacağını bildirdi.
Tarım ve Orman
İl Müdürlüğü

Mera ıslahı çalışmaları devam ediyor

Osmaniye’nin Ka-
dirli ilçesinde Şehit
İbrahim Aşkın Or-
taokuluAtletizm ta-
kımı, grup
müsabakalarında
üçüncü olarak Tür-
kiye şampiyonası fi-
nallerine yükseldi.

Niğde’de düzenle-
nen müsabakaları
için Türkiye’nin
dört bir yanından
gelen başarılı spor-
cular, zorlu par-
kurda ter dökerek
finale yükselmek
için kıyasıya müca-

dele e�i.
Şehit İbrahimAşkın
Ortaokulu, 14 takı-
mın mücadele e�iği
grup müsabakala-
rında gösterdiği ba-
şarılı performansla
üçüncülük elde e�i.
Bu önemli derece ile

okul takımı, Tür-
kiye Atletizm Şam-
piyonası finallerine
katılmaya hak ka-
zandı.
Gençlik ve Spor İl
Müdürü Yusuf
Çebi, sporcuları ve
antrenörlerini teb-

rik ederek şu ifade-
leri kullandı:
“Bu büyük başarı,
uzun süredir yapı-
lan disiplinli çalış-
maların ve
öğrencilerimizin az-
minin bir gösterge-
s i d i r .
Sporcular ımızın
Niğde’de elde e�ik-
leri üçüncülük, Os-
m a n i y e ’ y i
gururlandırmıştır.
Türkiye Şampiyo-
nası finallerinde de
başarılı olacaklarına
yürekten inanıyo-
rum.”
Türkiye Şampiyo-
nası finallerinde ya-
rışacak olan Kadirli
Şehit İbrahimAşkın

Ortaokulu sporcu-
ları, şimdiden ha-
z ı r l ı k l a r ı n ı
yoğunlaştırdı.
Antrenörleri eşli-
ğinde sıkı bir an-
t r e n m a n
programına giren
takım, finallerde
Osmaniye’yi en iyi
şekilde temsil et-
meyi hedefliyor.
Türkiye genelinde
en iyi takımların
mücadele edeceği
bu büyük organi-
zasyonda, Kadirli
Şehit İbrahimAşkın
Ortaokulu şampi-
yonluk kupasını
Osmaniye’ye getir-
mek istiyor.

Kaynak: GSİM

Türkiye Atletizm Şampiyonası Finallerine gidecekler

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
esnafları ziyaret e�i.

Ziyare�e, Bele-
diye Başkan Yar-
dımcısı Mehmet
Fatih Özdokur, İl
Jandarma Komu-

tanı Jandarma Kı-
demli Albay Şener
Kaytez, İl Emniyet
Müdürü Mehmet
Sarıbuva, AFAD İl
Müdürü Mehmet
Alboğa, Çalışma ve
İş Kurumu İl Mü-

dürü Hacı Akko-
yunlu, Çevre, Şe-
hircilik ve İklim
Değişikliği İl Mü-
dürü Hamdi Gör-
kem Gençtürk, 112
Acil Çağrı Merkezi
Müdürü Guddusi

Arık, Sosyal Yar-
dımlaşma ve Daya-
nışma Vakfı
MüdürüAbdurrah-
man Sefa Akko-
yunlu, İl Müftü
Yardımcısı Ahmet
Sevinç yer aldı.

Esnafların ve
vatandaşların hatır-
larını sorarak bir
süre sohbet eden
Vali Yılmaz, ziyare-
tinin sonunda yap-
tığı açıklamada,
"Ziyaretlerimiz sı-
rasında vatandaşla-
rımızın hatırlarını
soruyoruz; bize
iletmek istedikleri
bir sorun ya da ta-
lepleri varsa dinli-
yor, yardımcı
olabilmek için eli-

mizden gelen gay-
reti gösteriyoruz.
Her zaman vatan-
daşlarımızın yanın-
dayız.” dedi.

Vali Yılmaz, es-
naflara hayırlı ve
bereketli işler di-

l e d i . Z i ya r e t t e n
duydukları mem-
nuniyeti ifade eden
esnaf ve vatandaş-
lar Vali Dr. Erdinç
Yılmaz’a teşekkür
ettiler.
Kaynak: Valilik

Sabah namazı buluşmaları devam ediyor

Vali Yılmaz, esnaf ziyaretlerine devam ediyor

Rusya Devlet Nükleer
Enerji Kuruluşu Rosa-
tom'daki bilim insanları, en az
6 newton gelişmiş itme per-
formansı ve saniyede en az
100 kilometre özgül itme sağ-
layan manyetik plazma hız-
landırıcıya dayalı bir plazma
elektrikli roket motorunun la-
boratuvar prototipini geliş-
tirdi.

Şirke�en yapılan açıkla-
maya göre, proje, 2025'te tek-
nolojik liderlik için yeni ulusal
girişim "Yeni Nükleer ve
Enerji Teknolojileri"nin bir
parçası olarak ortaya çıkan
Rusya'da nükleer bilim, mü-
hendislik ve teknolojiyi iler-
letmeyi amaçlayan kapsamlı
programın bir parçası olarak
geliştirildi.

Darbeli-periyodik modda
çalışan bu tür bir motorun or-
talama gücü 300 kilovata ula-
şabiliyor. Bu motorlar, uzay
aracının uzayda kimyasal mo-
torların kapasitesinin ötesinde
hızlara ulaşmasını sağlıyor ve
yakıt ihtiyacını 10 kat azalta-
rak yakıt tüketimini daha ve-
rimli hale getiriyor.

Açıklamada görüşlerine
yer verilen Rosatom'un Tro-
itsk'teki Araştırma Enstitüsü
Bilimden Sorumlu Birinci
Genel Müdür Yardımcısı
Aleksey Voronov, şu anda ge-
leneksel motorlara sahip bir

uzay aracının Mars'a tek
yönlü yolculuğunun nere-
deyse bir yıl sürebildiğini ve
kozmik radyasyona maruz
kalma göz önüne alındığında
astronotlar için önemli bir risk
oluşturduğunu ifade e�i.

Voronov, plazmamotorla-
rın, uçuş süresini sadece 30 ila
60 güne düşürerek Mars'a
dönüş görevlerini olanaklı
hale getirebileceğine dikkati
çekerek, "Bir prototipin oluş-
turulması, motorun gelecekte
uzayda 'nükleer çekiciler' için
uygun olup olmadığını ve
üretim maliyetlerini düşür-
menin mümkün olup olmadı-
ğını göstermesi açısından
projede önemli bir kilometre
taşıdır." değerlendirmesinde
bulundu.

Troitsk bölgesindeki sa-
hada, plazma roket motoru
prototipini ve diğer benzer
teknolojileri test etmek için
büyük ölçekli bir deney tesisi
inşa ediliyor. Tesisin ana ekip-
manı olan vakum odasının
çapı 4 metre ve uzunluğu ise
14 metre.

Odanın yüksek verimli
vakum pompalama ve ısı çe-
kişi için benzersiz sistemlerle
donatılması planlanıyor. Bu
sistemler uzay benzeri koşul-
ların oluşturulmasını müm-
kün kılıyor.

Kaynak: AA

Bilim insanları, plazma roket
motoru prototipi geliştirdi
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